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Til lovsekretariatet 

 

    
  

  

 

 

 

 

Ministeren for by, bolig og landdistrikters besvarelse af spørgsmål nr. S 75 stillet af 

Kristian Pihl Lorentzen (V)  

 

 

Spørgsmål nr. S 75: 

Mener ministeren, at det er retfærdigt, at mange studerende har lange eller slet ingen udsigter til et 

kollegieværelse i Aarhus, når flygtninge uden videre kan flytte ind i et kollegieværelse, som de unge 

studerende har stået i kø til i lang tid, jf. artiklen ”Aarhus Kommune vil anbringe flygtninge på 

kollegieværelser, som hidtil især er gået til socialt udsatte unge” bragt i Den Korte Avis den 29. 

september 2014? 

 

 

Svar: 

Jeg har erfaret, at spørgeren har stillet et næsten identisk spørgsmål til ministeren for børn, ligestilling, 

integration og sociale forhold (S 71), og jeg kan forstå, at ministeriet for børn, ligestilling, integration og 

sociale forhold har været i kontakt med Aarhus Kommune. Det foreligger således nu oplyst, at 

kommunen hverken har indkvarteret nyankomne flygtninge i de i artiklen omtalte kollegieværelser eller 

indtil videre påtænker at gøre dette.  

 

Jeg finder herefter ikke anledning til at forholde mig til den pågældende artikel.  

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

Carsten Hansen 

 

 

 

Dato: 14. oktober 2014    
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S 75 endeligt svar 
Offentligt


